
  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

Referat fra Bestyrelsesmøde onsdag den 10. april 2013, kl. 19.00 hos Ulla i Piletoften 9. 

       

     Deltager:  Bjarne, Steen, John, Jette, Ulla 

             Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet d. 16. januar 2013 

2. Bestyrelsen konstitueres 

3. Evaluering af generalforsamling 2013, samt den efterfølgende dialog med Geert Jørgensen  

4. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne 

b. Velkommen til området – Steen 

c. Nabohjælp – Jette 

d. Områdets vedligeholdelse – John 

e. De ydre omgivelser – Ulla 

5. Økonomistatus – Steen 

6. Nyt fra antenneudvalget – Ulla / Bjarne 

7. Næste møde. 

8. Eventuelt, herunder fotografering til hjemmesiden (vi starter med dette punkt, så vi har så meget 

dagslys som muligt) 

 

Ad pkt. 1  Referat fra mødet d. 16. januar 2013 

  Godkendt via mail. 

 

Ad pkt. 2  Bestyrelsen konstitueres 

  Bestyrelsen fortsætter uændret. 

 

Ad pkt. 3  Evaluering af generalforsamling 2013, samt den efterfølgende dialog med Geert 

Jørgensen 

      Bestyrelsen evaluerede generalforsamlingen. Pænt fremmøde så tidspunktet 19.30 var rigtigt 

      valgt. Problemer med adgang til skolen. 

      Mht. den efterfølgende dialog med Geert Jørgensen henvises der til hjemmesiden.  

   

Ad pkt. 4     Nyt fra arbejdsgrupperne 
                      

     a.   Kommunikation – Bjarne 

      Hjemmesiden er oprettet – tilfredshed med layoutet  

      Fejl ang. formål med vejfond i vedtægterne på hjemmesiden skal rettes. 

 

 b.  Velkommen til området – Steen 

      Ingen nye beboer 

 

 c.  Nabohjælp – Jette 

      Debat om opsætning af ”Nabohjælp” skilte ved indkørslen til Piletoften og Havetoften. 

      Må vi selv opsætte et skilt ”Ned med hastigheden - her passer vi på hinanden” 

      Ulla skriver til kommunen og spørger om vi må gøre dette. 
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 d.  Områdets vedligeholdelse – John 

      Gartneren kommer igen i år. 

      De manglende træer på stien kommer til foråret. Ryk HTK 

      Den skæve lygtepæl er ikke rettet. Ryk DONG Energy. 

      Kommunen har renset kloaker. 

      John og Steen går en runde og tager billeder af området. Disse lægges på hjemmesiden 

      Vi tager kontakt til kommunen for at høre, om vi kan få én ud, der kan give en vurdering af 

      vedligeholdelsesbehovet af vores vendepladser. 

. 

 e.  De ydre omgivelser – Ulla 

      Vi begynder at kunne høre ”clonk” fra anlægsarbejdet i f.b.m. etablering af den nye  

      jernbane. 

      Ulla tager kontakt til kommunen om status på områdets støjgener. 

 

Ad.5 Økonomi – Steen 

     Kontingentopkrævning er uddelt. Flere har allerede betalt.  

     HUSK! Sidste rettidige indbetaling er 1. maj 2013 

 

Ad.6       Nyt fra antenneudvalget – Ulla/Bjarne 

            Thomas undersøger mulighederne for lysleder 

            Jettes kontakt til TDC undersøges nærmere. 

 

Ad.7       Næste møde 

           Holdes hos Steen, Piletoften 53, 19. juni 2013 kl. 19.00 

         

Ad.8       Eventuelt 

           Der blev taget billeder af bestyrelsen til hjemmesiden, derudover ingen bemærkninger.  

           Næste gang skal vi have en snak om vores 40 års jubilæum 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Som referent: John Andersen 

 

 

 

 

 


